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In een aantal gemeenten is inmiddels de ja-ja-sticker ingevoerd. Daarmee verdwijnen de huidige 

nee-nee- en ja-nee-stickers van de brievenbussen van de woningen. Daarmee wordt een omkering 

vormgegeven: huishoudens moeten nu zelf aangeven of ze ongeadresseerde reclamefolders willen 

hebben. Indien geen sticker, dan mag deze reclame niet in de bus worden gedaan. 

Het Gerechtshof in Amsterdam heeft recent bepaald dat de gemeente tot de invoering bevoegd 

was, onder de voorwaarde van een overgangsperiode van twee jaar. Die invoering was aangevochten 

door reclamebedrijven. 

In Amsterdam is de hoeveelheid reclamepapier (en -plasticverpakkingen) met bijna 2/3 afgenomen. 

Per huishouden dat niet meer meedoet gaat het om 33 kilo per jaar, een forse duurzaamheidswinst 

dus. 

 

 

1.  Heeft het college het voornemen de ja-ja-sticker in Medemblik in te voeren en zo ja 

wanneer? 

antwoord  Nee, maar dit onderwerp kunnen we meenemen in het Gemeentelijk Grondstoffenplan. 

 

Bij het invoeren van de ja-ja sticker moet wel rekening worden gehouden dat de 

papieropbrengsten voor de verenigingen dalen. Verder moet er ook geld voor 

handhaving beschikbaar worden gesteld. 

   

2. In de pers zien we dat als (negatieve) bijvangst de verspreiding van huis-aan-huis 

kranten wordt tegengegaan. Ziet het college mogelijkheden voor een invoering die dit 

probleem oplost? 

antwoord De gemeente bepaalt zelf of de ja-ja sticker wordt ingevoerd en of voor welk drukwerk 

dit geldt. Het invoeren van de ja-ja sticker betekent dan ook niet automatisch dat de 

huis-aan-huis kranten ook als reclamefolder worden gezien.   

 

 


